
2 6.sjed n ica

ZAPISNIK

Sa sastanka s.iednice Skolskog odbora koja je odriana 13.06. 2023. godine s poaetkom u 15
sati, odriane u prostorijama Osnovne Skole Antun Gustav Mato5 Tovarnik . Na sastanku su prisutni
dlanovi Skolskog odbora: Nevenka Kovadevii, svjetlana Ba5ii, Zdenko serafini, Ruia Drmanovic, Luka

Jurii, Mario Adamovi6, Melita Mijii te ravnateljica Ljiljana Bandii. Sjednicu je sazvala predsjednica 5O
Nevenka Kovadevii

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,

2. Usvajanje Pravilnika o radu,

3. Usvajanje Praviinika o zastiti na radu,

4. Usvajanje Pravilnika o jednostavnoj nabavi,

5. Razno.

Sjednicu je rijea predsjednica 5O Nevenki Kovadevii. pod prvom toakom dnevnog reda
usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice te se preilo na drugu toaku dnevnog reda. predsjednica 50, je
upoznala dlanove 5O da je provedeno savjetovanje sa sindikalnim povjerenikom oko usvajanja novog
pRavilnika o radu za naiu ustanovu. Svi dlanovi su primjerak istog dobili uz poziv kao radni materljal za

sjenicu na svoje mailove. Kako nlje bilo pitanja niti prijedloga, predsjednica je dala na usvajanje
Pravilnika o radu. Sa 7 glasova za i niti jednim protiv, usvojen je Pravilnik o radu za OS Antun Gustav
Matos rovarnik. odluka o usvajanju Pravilnika o radu, nalazi se u privitku ovog zapisnika. potom se
preslo na treiu toiku dnevnog reda, usvajanje Pravilnika o zastiti na radu. S obzirom da svi akti moraju
biti u skladu sa novi.iim zakonskim odredbama, predsjednica je, buduii da nije bilo pitanja niti prijedloga,
dala na usvajanje Pravilnika o zastiti na radu. on je usvojen sa 7 glasova za i nitijednim protiv. pod

rednom toakom aetiri, predsjednica je dala isto pojainjenje za usvajanje Pravilnika o jednostavnoj nabavi
kao ikod Pravilnika o za5titi na radu. Buduii da nije bilo pitanja iprijedloga, nakon glasanja sa 7 glasova
za i nitijednim protiv, usvojen je Pravilnik o jednostavnoj nabavi. pod petom totkom dnevnog reda,
ravnateljica Skole je iscrpno izvijestila o cjelodnevnoj nastavi koja ie se izvoditi u na5oj Skoli u naredne



detiri godine u eksperimentalno'i fazi lsto tako izvijestila je dlanove io opremanju Skole ko'ie 6e

pr"inlan, prije poletka izvorlenja cjelodnevne nastave'

Kako nije bilo vile pitanja niti prijedloga, sjednica,ie zavrSena u 16, 30 sati.

Zapisnifar:

KTASA:007-04/23-02/8

URBROJ: 2196-82-23-01-01
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